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Noteringar från Ordförandemöte i samband med Höstårsmöte 2019-10-24, 
Gustaf Wasa, Borlänge 
 
Närvarande deltagare: Bernth Samuelsson Avesta GK,  
  Stefan Berglund Dalsjö GK 
  Johan Nestor Dalsjö GK 
  Tony Mullborn Dalsjö GK 
  Jan Malmberg Falun-Borlänge GK 
  Micke Norman Gagnefs GK 
  Lars Johansson Gagnefs GK 
  Tommy Staaf Hagge GK 
  Lennart Hjelm Idre GK 
  Björn Aspling Leksands GK 
  Rolf Andersson Leksands GK 
  Lasse Käck  Samuelsdals GK 
  Sven Hillgren Samuelsdals GK 
  Christer Lindborg Säters GK 
  Thomas Åhlén Älvdalens GK 
Från DGFs styrelse: Marlene Sandberg-Andersson, Karin Sandström, Jan Svedin, Jan-Olov 
Dahl, Lars Johansson, Bernth Samuelsson 

    
§1 Öppnande 
Mötet öppnas av DGFs ordförande Marlene Sandberg-Andersson 
 
§2 Information/diskussioner 
Valberedning 
Lennart Hjelm lyfter frågan om valberedningens deltagande i 
styrelsearbetet. Det är viktigt att klubbarna lyfter fram namn på lämpliga 
kandidater i distriktsarbetet. Inför vårårsmötet behöver ytterligare en 
representant tas fram till valberedningen. Valberedningen kommer att bli 
inbjuden till kommande styrelsemöten.  
 
Kanslifunktion för DGFs kansli 
Styrelsen har under året arbetat fram nya rutiner för kanslifunktionen i 
och ändring av ledamöter i styrelsen. Under 2020 planeras att köpa 
bokföringstjänster av Sisu, övriga arbetsuppgifter kommer att delas upp 
mellan ledamöterna under 2020. Historiskt material som behöver 
bevaras för framtiden kommer att arkiveras hos Folkhälsoarkivet.  
 
Hickorygolf  
Hickorygolfen i Dalarna beskrivs på DGFs hemsida samt får ett visst 
ekonomiskt bidrag i budgeten. Detta utan att frågan har varit uppe för 
beslut på ordförandemöte eller liknande. Frågan lyfts nu för att få ett 
formellt beslut om Hickorygolfen får ingå i DGFs uppdrag eller ej, efter 
kort diskussion fattas beslut att Hickorygolfen får ingå.  
 
Junior och 20-krona 
Fråga har kommit in från klubb att tränande junior som har högst 36 i hcp 
får spela för 20 kr. Från 2020 gäller 54 som högsta. För att rutinen ska 
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fungera krävs att samtliga klubbar ska skicka in uppgift om sina tränande 
juniorer. Uppgiften registreras i GIT och visas också där. Beslut – 54 är 
ny handicapgräns. Distriktsstyrelsen får i uppdrag att se över rutinen och 
återkomma med en uppdaterad rutin till vårårsmötet 2020.  
 
Medlemshistorik 
Björn Aspling, Leksands GK, ställer från om det är fortsatt transperens 
kring medlemsutvecklingen.  Beslut: Tidigare beslut om att statistiken 
ska skickas till samtliga klubbar fortsätter att gälla. DGF skickar ut 
uppgifterna så fort dessa har kommit in.  
 
Footgoolf 
Frågan ställs vad som händer inom Footgolfen. De som satsar har stor 
nytta och intäkter. Förslag att någon klubb som har detta idag gör en 
beskrivning vid kommande ordförandemöte på Golftinget.  
 
Samarbete runt Siljan 
Har bildat en ekonomisk förening där man arbetar med gemensam 
marknadsföring. Samarbetet fortsätter. Frågan ställs om det skulle gå att 
samarbeta med fler golfklubbar.  
 
Marknadsföring 
Tommy Staaf ställer frågan om Visit Dalarna är intresserade av 
samarbete, Jan tror det kan finnas en önskan att samarbete. Beslut: 
Distriktsstyrelsen får i uppdrag att undersöka frågan om utökat 
samarbete med Visit Dalarna.  
 
Golfhäftet  
Diskussion kring för- och nackdelar med Golfhäftet. Lennart beskriver 
hur alpina sidan diskuterar kring samarbete. Frågan får diskuteras vidare 
på Golftinget.  
 
Diskussionspunkter till Golftinget 
Följande frågor föreslås diskuteras vidare på Golftinget 

• Gemensam marknadsföring 

• Användning av sociala medier (Dalsjö tipsar om att alltid lägga till 
#golfidalarna på Instagraminlägg) 

• Golfhäftet 

• Footgolf 
 
Kort presentation av nya representanterna i distriktsstyrelsen.  
 
§3 Avslutning 
 
Marlene tackar för bra diskussioner och ser fram emot fortsatta 
diskussioner vid Golftinget.  
 


